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Fråga till Sofia Hedén angående uppsökande 
bostadstillsyn 
 

 

Tillsynsarbetet inom den uppsökande bostadstillsynen har under flera år påverkats av 
pandemin, då tillsynen inte har kunnat genomföras som planerat med de restriktioner som 
funnits. Till följd av detta har ingen tillförlitlig uppföljning kunnat göras under 2020 och 2021. 

Under 2022 upptäcktes 24 olovliga boenden i staden och det är känt att det finns fastigheter i 
staden som slumförvaltas.  

Konsekvenserna av utebliven uppsökande bostadstillsyn är bland annat att barn och 
medborgare riskeras att utsättas för ohälsosamma och otrygga boendemiljöer.  

Under 2022 hade miljönämnden en negativ avvikelse på 57% inom den uppsökande 
bostadstillsynen, vilket innebär att endast 43% av den planerade tillsynen utfördes.  

Med anledning av ovan vill jag fråga Sofia Hedén: 

– Vilka insatser avser du som ansvarigt kommunalråd att genomföra för att säkerställa att 
Malmöborna inte utsätts för ohälsosamma och otrygga boendemiljöer? 
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